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IMPORTANT, RETAIN FOR FUTURE REFERENCE: READ CAREFULLY
IMPORTANT - CONSERVEZ CES INFORMATIONS POUR VOTRE 
CONSULTATION ULTÉRIEURE:  LISEZ ATTENTIVEMENT



These instructions describe the correct operating method to ensure 
prolonged service life. Please read and completely understand these 
instructions before operating your solar light.Keep these instructions 
for future reference.

INTRODUCTION
Using LED(Light Emitting Diode) technology and powered by the 
sun,this solar light is ideal for pathways,garden.During the day,solar 
panel charge the battery inside.At dusk,the solar light will turn on 
automatically using the stored energy from the sun.
 

POSITIONING YOUR SOLAR LIGHT
. Your solar light includes a built in photo sensor,which detects the 
level of surrounding natural light and controls when your light will 
automatically switch on and off. Your solar light should be placed at 
least 1.5 meter apart from one another and away from other night 
time light sources as this might keep the solar light from automatically 
turning on at dusk.
. Your solar light must be located in an area where the solar panel 
receives a maximum amount of full direct sunlight every day. Your 
light should be exposed to at least 8 hours of direct sunlight each day 
to fully charge the battery inside. Shady locations will not allow the 
battery to charge fully and will reduce the hours of night time light.

The performance of your solar light is dependent on your 
geographical location, weather conditions and seasonal lighting 
availability. On cloudy days and during winter, your solar light 
will not receive as much direct sunlight, resulting in reduced 
brightness and reduced operating time.
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This pack should come complete with the following:
3 x solar light heads
3x arms
4 x poles 
1x deck
1x planter
6x screws
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FIRST TIME USE
Step 1:Remove the lamp cover by twisting in an anti-clockwise direction.
Step 2:Remove the plastic strip and move the switch to HIGH or LOW.
Step 3:Then the solar light will switch on automatically when it turns dark.

BATTERY REPLACEMENT
NB: Your solar lights contain rechargeable 3.2V Li-ion 14500 battery.
Step 1: Remove the lamp cover by twisting in an anti-clockwise direction.
Step 2: Remove the battery covers. Replace old batteries with new 
rechargeable 3.2V 400mAh Li-ion 14500 batteries.
IMPORTANT: This product contains rechargeable Li-ion batteries. When 
the batteries life are exhausted,the batteries must be recycled or disposed 
of properly. DO NOT DISPOSE OF BATTERY IN FIRE.

TROUBLESHOOTING 
If your solar light does not automatically turn on at night, it may be caused 
by one of the following conditions:
1. The switch is not in HIGH or LOW position.Move the switch to HIGH or 
LOW position.
2. Battery is not ful ly charged or needs replacing. For opt imum 
performance, battery should be replaced every 12 months.
3. Solar light might be too close to another night time light source, 
including another solar light.
4. The solar panel may be dirty, limiting its exposure to the sun and not 
allowing the battery to fully charge. Note: This will shorten the life of the 
battery and cause the light to malfunction. Clean solar panel regularly with 
a dampened cloth or paper towel.

If your solar light only lights up for a few hours each night, the solar panel 
may not be receiving enough sunlight to fully charge the battery.
1. Move to an area where the solar panel can be exposed to at least 8 
hours of direct sunlight each day.
2. Replace with new battery.
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Ces instructions décrivent la méthode de fonctionnement correcte pour assurer une durée
de vie prolongée. Veuillez lire et comprendre complètement ces instructions avant d'utiliser
votre lampe solaire. Conservez ces instructions pour référence ultérieure.

Introduction
A l’utilisation de laa technologie LED (diode électroluminescente) et alimentée par le soleil,
cette lampe solaire est idéale pour les allées et les jardins. Pendant la journée, un panneau
solaire permet de charger la batterie à l'intérieur. Au crépuscule, la lampe solaire s'allume
automatiquement en utilisant l'énergie Le soleil

POSITIONNEMENT DE VOTRE LUMIÈRE SOLAIRE
Votre lampe solaire comprend un capteur photoélectrique intégré, qui détecte le niveau de
lumière naturelle environnante et contrôle le moment où votre lumière s'allumera et
s'éteindra automatiquement. Les sources lumineuses pourraient empêcher la lampe solaire
de s’allumer automatiquement au crépuscule.
Votre lampe solaire doit être située dans une zone où le panneau solaire reçoit une quantité
maximale de lumière directe du soleil tous les jours, et doit être exposée à au moins 8 heures
de lumière directe du soleil chaque jour pour charger complètement la batterie à l'intérieur.
Ne laissez pas la batterie se charger complètement, cela déduira les heures de lumière
nocturne.

La performance de votre lampe solaire dépend de votre emplacement géographique,
des conditions météorologiques et de la disponibilité saisonnière de l'éclairage. Les
jours nuageux et pendant l'hiver, votre lampe solaire ne recevra pas autant de lumière
du soleil direct, résultant en une luminosité réduite etun temps de fonctionnement
réduit. Les performances de votre lampe solaire dépendent de votre emplacement
géographique, des conditions météorologiques et de la disponibilité de l'éclairage
saisonnier: par temps nuageux et en hiver, votre lampe solaire ne reçoit pas autant de
lumière directe du soleil, ce qui entraîne une réduction de la luminosité et du temps
de fonctionnement.
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Ce package doit être livré avec les éléments suivants :
3 x douilles de lumière solaire
3x bras
4 x pôles
1x pont
1x planteur
6x Vis
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DÉPANNAGE
Si votre lampe solaire ne s'allume pas automatiquement la nuit, cela peut être dû à l'une des
conditions suivantes :
1. L'interrupteur n'est pas en position HIGH ou LOW. Placez l'interrupteur sur Position

haute ou basse.
2. La batterie n'est pas complètement chargée ou doit être remplacée. Pour des

performances optimales, la batterie doit être remplacée tous les 12 mois.
3. La lampe solaire est peut-être trop proche d'une autre source de lumière nocturne, y

compris une autre lumière solaire.
4. Le panneau solaire est peut-être sale, ce qui limite son exposition au soleil et empêche la

batterie de se charger complètement. Note: Cela raccourcira la durée de vie de la batterie
et entraînera un dysfonctionnement de la lampe. Nettoyez le panneau solaire
régulièrement avec un chiffon humide ou une serviette en papier.

Si votre lampe solaire ne s'allume que pendant quelques heures chaque nuit, le panneau
solaire peut ne pas recevoir assezde lumière du soleil pour charger complètement la
batterie.
1. Déplacez-vous vers une zone où le panneau solaire ee peut être exposé à au moins 8

heures de lumière directe du soleil chaque jour.
2. Remplacez par une nouvelle batterie.


